
Internetconsultatie meststoffen 
 
Bij deze wil ik een reactie geven op de voorliggende stukken: 
 
Vermindering administratieve lasten 
Ik ben van mening dat de lasten en verplichtingen van de mestleveranciers en afnemers toenemen. 
Op dit moment is de vervoerder intermediair gemachtigd om de administratieve route af te 
wikkelen. Dit wordt allemaal losgekoppeld. Als leverancier moet je zelfs de chauffeur van het 
transport vermelden, terwijl je dit vaak niet weet omdat je niet aanwezig bent bij het laden en soms 
zelfs de chauffeurs niet kent.  
De bevestigingstermijn voor het transport uiterlijk op de volgende werkdag is ook zeer kort. Hoe om 
te gaan bij calamiteiten ( ziekte, internetstoringen etc.) . 
Verder zou ik ook eens zeer goed kijken naar de opmerkingen van Cumela omdat zij in het veld de 
meeste ervaring hebben. Achter een bureau zijn sommige dingen gemakkelijk te bedenken maar in 
de praktijk moet het werken. 
 
Vervoer van mest naar particulieren 
Voor mestafvoer naar een particulier met  grond wordt gesteld dat deze een relatienummer of KVK 
nummer nodig hebben.  Deze particulieren hebben vaak een geringe oppervlakte grond en hebben 
geen recht op toeslagrechten omdat ze geen ondernemer zijn. 
Het is dan raar dat ze deze nummers aan moeten vragen. De toegevoegde waarde ten opzichte van 
de vroegere adresgegevens is nihil en veroorzaakt een extra administratieve last.  Bovendien zou dit 
er toe kunnen leiden dat de plaatsingsruimte vermindert en dat de particulier voor kunstmest gaat 
kiezen. Dit is niet duurzaam en past niet in de kringloopgedachte van de Minister. 
Dus mijn voorstel is gewoon terug naar de oude werkwijze. 
 
Vervoer van mest naar particulieren met minder dan 20 kg fosfaat 
In de laatste alinea staat “Particulieren die minder dan 20 kg fosfaat nodig hebben kunnen de 
meststoffen bij een tuincentrum halen, zonder dat hier specifieke eisen qua verantwoording voor 
gelden”. 
Ik produceer een gedeelte stalmest. Deze stalmest gebruik ik deels in mijn groentetuin (deze grond 
telt niet mee met mijn plaatsingsruimte). Tevens heb ik een aantal kinderen en familieleden met een 
groentetuin. Deze nemen ook stalmest van mij af. 
Moet ik uit Uw zin nu lezen , dat deze mogelijkheid afgesloten wordt of wordt ik voor die mest 
gekwalificeerd als tuincentrum . 
Het zal toch niet de bedoeling zijn ,dat ik deze mest anderszins moet afvoeren en voor de bemesting 
van mijn  eigen tuin ,van mijn kinderen en een paar familieleden naar het tuincentrum moet en daar 
tegen een vergoeding mest kan afhalen. Dat is te absurd voor woorden en weinig circulair. 
Dus gewoon de mogelijkheid in stand laten . 
 
Mestnormen vleesvee 
Ik heb vorig jaar bij de excretiecijfers van vleesvee een zienswijze ingediend vanwege de irreele  
normen samen met meerdere vleesveehouders. Ik heb begrepen dat er naar gekeken zou worden 
maar Ik heb hier nog niets van gehoord.  


